
Acta del Consejo de Distrito Norte
Sesión: Ordinaria

Fecha: 3 de octubre de 2022

Expediente: CDN/2022/4
El presente documento es un acta, incorporada al libro de actas correspondiente con la numeración señalada al margen. La 
fecha de firma del documento puede ser posterior a la fecha de la sesión o la de aprobación del acta.

ASISTENTES

- Francesc Mezquita Patuel.
Presidente.
- Pilar Escuder Mollón.
Vicepresidenta.
- Clemente Agost Maner.
Vecino Alcaldía.
- Juan Carlos Redondo Gamero.
Grupo Municipal Popular.
- Eduardo Castillo Andreu.
Grupo Municipal Podem-Esquerra Unida.
- José Luis Sierra Bellés.
Vocal AAVV Primer Molí.
- David Aparici Cervera.
Vocal AAVV Tossal Gros.
- Asensio Magraner Sanchis.
Vecino Grupo Municipal Socialista.
- Domingo Giménez Renau.
Vocal AAVV Segón Molí.
- Feliciano Salgado Mendez.
Vocal AAVV Racó de la Torreta.
- M. Rosella Mallol Sales.
Vocal AMPA CEIP Isabel Ferrer

MIEMBROS AUSENTES: 
(*) Excusan Asistencia

Laura Rubert Avinent (*)
Vicente Manuel Vidal Safont (*)
Francisco Cabañero Catalán (*)
Mónica Sanmiguel Martí (*)
Carmen Dafauce Otheo de Tejada (*)
Ana Belén Villegas Benedicto (*)
Juan Luis Saura Vilar (*)
Lledó Navarro i Centelles (*)
Enrique Guimerá Tur (*)
Francisco Martín Burillo (*)
Mª Lluisa Pérez Monferrer (*)
Nuria Moreno Sánchez (*)
Katalin Mautar (*)
Vicente Javier Mateu Pitarch (*)
Esther Nadal  (*)

HORA DE INICIO: 19:30
HORA DE FIN: 20:00
 
De  acuerdo  con  la  convocatoria,  la 
sesión se celebra en el Primer Molí.
 
Presidencia:
Francesc Mezquita Patuel.

Secretario/a: 
Dolores Benítez Guerrero.

Reunidos en la fecha señalada en el 
encabezamiento los/as  miembros  de 
la  Junta proceden al  examen de los 
siguientes asuntos.

Por el Presidente Ilmo. señor Teniente de Alcalde, Francesc Mezquita Patuel, comprobado 
el “quorum” de asistencia, se procede a iniciar la sesión.

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 5
M

X3
N

C
D

W
5G

7F
ZY

M
Q

7Z
9K

5D
YE

5 
| V

er
ifi

ca
ci

ón
: h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 1
 d

e 
8 



El Sr. Mezquita da cuenta de la aprobación en el pasado mes de septiembre de el proyecto 
y el inicio del proceso de contratación de  las obras de rehabilitación del Segon Molí para 
convertir  este edificio  histórico en sede permanente  del  Museu de la  Ciutat  de Castelló 
(MUCC). La actuación, con un plazo de ejecución de seis meses, suma una inversión de 
266.258 euros, cofinanciados al 50% por el Consistorio y el Fondo Europeo de Desarrollo 
Regional (FEDER) 

1. Aprobación del acta de la sesión anterior del Consejo celebrada el día 7 de julio de 
2022.
No manifestándose ninguna observación al acta se declara aprobada por asentimiento. 

2. Información sobre el Plan Estratégico Castelló Ciudad Educadora.

El Sr. Mezquita informa de que nuestra ciudad forma parte de la “Asociación Internacional 
de Ciudades Educadoras”. Estas ciudades apuestan por la educación como herramienta de 
transformación  social,  movilizando  y  articulando  el  máximo  número  posible  de  agentes 
educativos que inciden en el territorio. 

Este Plan Estratégico tiene como objetivo constante aprender, intercambiar, compartir y, por 
lo tanto, enriquecer la vida de sus habitantes: una ciudad que se educa para educar y que 
incorpora a personas de todas las edades a la formación a lo largo de la vida.

Anima a los asistentes a participar y difundir.

3. Dar cuenta denominación de una plaza en el distrito.

Se da cuenta de la NRI remitida por Cultura proponiendo el nombre de “Plaza Donantes de 
Órganos” al espacio sito entre la Avd. Doctor Clará, Lucena y Gran Vía.

Aunque se comprueba que este espacio no se encuentra en el  ámbito del Distrito,  esta 
denominación se considera adecuada. 

4. Ruegos y preguntas.
4.1 Ruego del vocal  AAVV Racó de la Torreta:
El  Sr.  Salgado  indica  la  necesidad  de  realizar  un  seguimiento  de  las  propuestas 
presentadas, tanto si se resuelven como si no.

a) Reitera las propuestas realizadas anteriormente que no han tenido respuesta:

- Necesidad del asfaltado de las calles de la urbanización Racó de la Torreta.

- La calle Joan Miró en cuanto llueve se hacen charcos y baches, es urgente su reparación, 
no es suficiente el reparcheo.

- Reitera la necesidad de instalar bandas para el tráfico en la calle Penyeta Roja en la zona 
donde estaban los contenedores.

b) Presenta un plano en el que queda grafiado la zona circundante a la Urbanización Racó 
de la Torreta, en donde este verano se han realizado trabajos de desbroce, muy necesarias 
para la prevención de incendios, pero indica que hay una pequeña zona de unos 200 metros 
que ha quedado sin limpiar.

c) Solicita que se realice un seguimiento de las distintas propuestas que se le expusieron al 
Concejal  de  Urbanismo,  D.  José  Luis  López  y  al  Coordinador  del  Área,  D.  Fernando 
Calduch:
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- Proyecto pasarela ciclopeatonal.

-  Apertura de un camino que se corta por  el  Barranco Canters que daría acceso a  las 
urbanizaciones de montaña.

- Ensanche de la C/ Joan Miró en la zona de la CN-340.

d) Pregunta cuando se van a iniciar las obras de la Avd. Castell Vell.

El Sr. Mezquita indica que se acaban de adjudicar y se iniciarán en noviembre

4.2 Ruego del vocal AMPA CEIP Isabel Ferrer:
- La Sra. Mallol indica que dentro del recinto del colegio, en el lado de la calle Calderón de la 
Barca existe una pequeña parcela vallada, presumiblemente propiedad de Iberdrola ya que 
ubica  un  transformador,  que  está  muy  sucio.  Solicita  su  limpieza  o  que  se  ordene  al 
propietario que la realice.

- Reitera la solicitud realizada en enero de este año de convertir la puerta de acceso del 
aparcamiento del colegio en una puerta corrediza.

-  Expone  una  propuesta  de  que  el  semáforo  de  la  calle  San  Roque  junto  a  “Pinturas 
Falomir”, que se utiliza para acceder a la Guardería Nuestra Señora de Lourdes y dura muy 
poco  tiempo  en  verde,  se  amplíe  el  tiempo  para  que  los  peatones  puedan  cruzar  sin 
problemas, sobre todo a las horas entrada y salida de los colegios.

- Indica que en la valla del colegio, hay zonas peligrosas porque los “hierros” se han soltado 
y pueden haber enganchones.

- Solicita que se cambie la valla de protección de peatones que existe a la salida del colegio 
por la calle Calderón de la Barca, como la que se ha instalado en la puerta principal del 
centro.

- En la Calle Ingeniero Carlos González Espre hay una pequeña zona verde con bancos y 
árboles, esta zona se utiliza por la noche para “Botellón”, solicita más iluminación.

4.3 Ruego del vocal del Grupo Municipal Podem-Esquerra Unida:
-  El  Sr.  Castillo  manifiesta  una queja  general  sobre  seguridad ciudadana  y  actuaciones 
policiales. Reitera la necesidad de convocar la Comisión de Seguridad.

- Pregunta si existe alguna empresa contratada por el Ayuntamiento para la destrucción de 
libros. En el caso de que si, ruega que este material sea donado a entidades que lo puedan 
necesitar antes de su destrucción.

4.4 Ruego del vocal del Grupo Municipal Popular:
El Sr. Redondo expresa varios temas que afectan a distintas zonas del distrito:

-  Calle  Racó de la  Torreta, el  rebacheo que se realiza,  en cuanto llueve se suelta y se 
producen baches más profundos, se necesita un asfaltado completo.

- Denuncia que esté pendiente de hacerse la rotonda de la Avd. Castell Vell, frente al Grupo 
San Agustín  y  San Marcos,  no está  iluminada  y  es  muy peligrosa  para el  tráfico  y  los 
peatones sobre todo de noche.

-  Aunque  el  encauzamiento  del  Barranco  del  Sol  esté  aprobado y  falte  la  licitación,  se 
deberían de limpiar las salidas del agua colindantes al Grupo San Agustín y San Marcos 
para evitar inundaciones.

- Pregunta el motivo de por qué la Asociación La Guinea lleva dos años sin loca. Toma la 
palabra la Sra. Escuder indicando que el criterio que se sigue desde Patrimonio es el de no 
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realizar ningún alquiler, para que las propias asociaciones, con subvenciones los arrenden 
por su cuenta. En concreto a esta asociación se les ha ofrecido varios locales en el barrio 
para compartir incluso las instalaciones del colegio.

- Insiste en la problemática de los indigentes en la Plaza Antigua Corona de Aragón.

-  Indica  que  desde  el  AMPA  del  Colegio  Nuestra  Señora  de  la  Consolación  le  han 
preguntado el por qué la zanja para las obras de la Avd. De Lidón que se está ejecutando 
junto al colegio, se ha realizado justo el mismo día del inicio del curso. Ha sido una gran 
molestia, impidiendo incluso el acceso al centro de los alumnos.

Y no habiendo más asuntos que tratar, por la Presidencia se levanta la sesión. 

De todo lo cual, se expide la presente acta siendo la misma firmada electrónicamente por las 
personas que se relacionan al margen de la primera página del documento. 
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Acta del Consell de Districte Nord
Sessió: Ordinària

Data: 3 d’octubre de 2022

Expedient: CDN/2022/4
El present document és una acta, incorporada al llibre d'actes corresponent amb la numeració assenyalada al marge. La data 
de signatura del document pot ser posterior a la data de la sessió o la d'aprovació de l'acta.

ASSISTENTS
- Francesc Mezquita Patuel.
President.
- Pilar Escuder Mollón.
Vicepresidenta.
- Clemente Agost Maner.
Veí Alcaldía.
- Juan Carlos Redondo Gamero.
Grup Municipal Popular.
- Eduardo Castillo Andreu.
Grup Municipal Podem-Esquerra Unida.
- José Luis Sierra Bellés.
Vocal AAVV Primer Molí.
- David Aparici Cervera.
Vocal AAVV Tossal Gros.
- Asensio Magraner Sanchis.
Veí Grupo Municipal Socialista.
- Domingo Giménez Renau.
Vocal AAVV Segón Molí.
- Feliciano Salgado Mendez.
Vocal AAVV Racó de la Torreta.
- M. Rosella Mallol Sales.
Vocal AMPA CEIP Isabel Ferrer

MEMBRES ABSENTS: 
(*) Excusan Assistència

Laura Rubert Avinent (*)
Vicente Manuel Vidal Safont (*)
Francisco Cabañero Catalán (*)
Mónica Sanmiguel Martí (*)
Carmen Dafauce Otheo de Tejada (*)
Ana Belén Villegas Benedicto (*)
Juan Luis Saura Vilar (*)
Lledó Navarro i Centelles (*)
Enrique Guimerá Tur (*)
Francisco Martín Burillo (*)
Mª Lluisa Pérez Monferrer (*)
Nuria Moreno Sánchez (*)
Katalin Mautar (*)
Vicente Javier Mateu Pitarch (*)
Esther Nadal  (*)

HORA D'INICI: 19:30
HORA DE FI: 20:00
 
D'acord  amb  la  convocatòria,  la 
sessió se celebra en el Primer Molí.
 
Presidència:
Francesc Mezquita Patuel.

Secretari/a: 
Dolores Benítez Guerrero.

Reunits en  la  data  assenyalada  en 
l'encapçalament los/as  membres  de 
la Junta procedixen a l'examen dels 
següents assumptes.

Pel  President  Il·lm.  senyor  Tinent  d'Alcalde,  Francesc  Mezquita  Patuel,  comprovat  el 
“quòrum” d'assistència, es procedeix a iniciar la sessió.
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El Sr. Mezquita dona compte de l'aprovació en el mes de setembre passat del projecte i 
l'inici del procés de contractació de les obres de rehabilitació del Segon Molí per a convertir  
aquest  edifici  històric  en  seu  permanent  del  Museu  de  la  Ciutat  de  Castelló  (MUCC). 
L'actuació, amb un termini d'execució de sis mesos, suma una inversió de 266.258 euros, 
cofinançats al 50% pel Consistori i el Fons Europeu de Desenvolupament Regional (FEDER) 

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior del Consell celebrada el dia 7 de juliol de 
2022.

No manifestant-se cap observació a l'acta es declara aprovada per assentiment. 

2. Informació sobre el Pla Estratègic Castelló Ciutat Educadora.

El Sr. Mezquita informa que la nostra ciutat forma part de la “Associació Internacional de 
Ciutats Educadores”. Aquestes ciutats aposten per l'educació com a eina de transformació 
social, mobilitzant i articulant el màxim nombre possible d'agents educatius que incideixen 
en el territori. 

Aquest Pla Estratègic té com a objectiu constant aprendre, intercanviar, compartir i, per tant, 
enriquir la vida dels seus habitants: una ciutat que s'educa per a educar i que incorpora a 
persones de totes les edats a la formació al llarg de la vida.

Anima als assistents a participar i difondre.

3. Donar compte denominació d'una plaça en el districte.

S'adona de la NRI remesa per Cultura proposant el nom de “Plaza Donantes d'Òrgans” a 
l'espai situat entre la Avd. Doctor Clará, Lucena i Gran Via.

Encara que es comprova que aquest  espai  no es troba en l'àmbit  del Districte,  aquesta 
denominació es considera adequada. 

4. Precs i preguntes.

4.1 Pregue del vocal AAVV Racó de la Torreta:

El Sr. Salgado indica la necessitat de realitzar un seguiment de les propostes presentades, 
tant si es resolen com si no.

a) Reitera les propostes realitzades anteriorment que no han tingut resposta:

- Necessitat de l'asfaltat dels carrers de la urbanització Racó de la Torreta.

- El carrer Joan Miró quan plou es fan tolls i sots, és urgent la seua reparació, no és suficient 
els repegats.

- Reitera la necessitat d'instal·lar bandes per al trànsit al carrer Penyeta Roja en la zona on 
estaven els contenidors.

b)  Presenta  un  pla  en  el  qual  queda  representat  gràficament  la  zona  circumdant  a  la 
Urbanització Racó de la Torreta, on aquest estiu s'han fet treballs de desbrossament, molt 
necessàries per a la prevenció d'incendis, però indica que hi ha una xicoteta zona d'uns 200 
metres que ha quedat sense netejar.

c) Sol·licita que es realitze un seguiment de les diferents propostes que se li van exposar al 
Regidor d'Urbanisme, Sr. José Luis López i al Coordinador de l'Àrea, Sr. Fernando Calduch:
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- Projecte passarel·la de ciclovianants.

-  Obertura  d'un  camí  que  es  talla  pel  Barranc  Canters  que  donaria  accés  a  les 
urbanitzacions de muntanya.

- Eixample de la C/ Joan Miró en la zona de la CN-340.

d) Pregunta quan s'iniciaran les obres de la Avd. Castell Vell.

El Sr. Mesquita indica que s'acaben d'adjudicar i s'iniciaran al novembre

4.2 Pregue del vocal AMPA CEIP Isabel Ferrer:

- La Sra. Mallol indica que dins del recinte del col·legi, en el costat del carrer Calderón de la 
Barca existeix una xicoteta parcel·la barrada, presumiblement propietat d'Iberdrola ja que 
situa  un  transformador,  que  està  molt  brut.  Sol·licita  la  seua  neteja  o  que  s'ordene  al 
propietari que la realitze.

-  Reitera  la  sol·licitud  realitzada  al  gener  d'aquest  any  de convertir  la  porta  d'accés de 
l'aparcament del col·legi en una porta corredissa.

- Exposa una proposta que el semàfor del carrer Sant Roque al costat de “Pintures Falomir”, 
que s'utilitza per a accedir a la Guarderia La nostra Senyora de Lurdes i dura molt poc temps 
en verd, s'amplie el temps perquè els vianants puguen creuar sense problemes, sobretot a 
les hores entrada i eixida dels col·legis.

- Indica que en la tanca del col·legi, hi ha zones perilloses perquè els “ferros” s'han soltat i 
poden haver-hi enganchones.

- Sol·licita que es canvie la tanca de protecció de vianants que existeix a l'eixida del col·legi 
pel carrer Calderón de la Barca, com la que s'ha instal·lat a la porta principal del centre.

- Al Carrer Enginyer Carlos González Espre hi  ha una xicoteta zona verda amb bancs i 
arbres, aquesta zona s'utilitza a la nit per a “Botelló”, sol·licita més il·luminació.

4.3 Pregue del vocal del Grup Municipal Podem-Esquerra Unida:

-  El  Sr.  Castillo  manifesta  una  queixa  general  sobre  seguretat  ciutadana  i  actuacions 
policials. Reitera la necessitat de convocar la Comissió de Seguretat.

- Pregunta si existeix alguna empresa contractada per l'Ajuntament per a la destrucció de 
llibres.  En el  cas que si,  prega que aquest material  siga donat  a entitats que el  puguen 
necessitar abans de la seua destrucció.

4.4 Pregue del vocal del Grup Municipal Popular:

El Sr. Redondo expressa diversos temes que afecten diferents zones del districte:

- Carrer Racó de la Torreta, el rebacheo que es realitza, quan plou se solta i es produeixen 
sots més profunds, es necessita un asfaltat complet.

- Denúncia que estiga pendent si es fes la rotonda de la Avd. Castell Vell, enfront del Grup 
Sant Agustí i Sant Marcos, no està il·luminada i és molt perillosa per al trànsit i els vianants 
sobretot de nit.
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- Encara que la canalització del Barranc del Sol estiga aprovat i falte la licitació, s'haurien de 
netejar les eixides de l'aigua confrontants al Grup Sant Agustí i Sant Marcos per a evitar 
inundacions.

- Pregunta el motiu de per què l'Associació La Guinea porta dos anys sense boja. Presa la 
paraula la Sra. Escuder indicant que el criteri que se segueix des de Patrimoni és el de no 
realitzar cap lloguer, perquè les pròpies associacions, amb subvencions els arrenden pel seu 
compte. En concret a aquesta associació se'ls ha oferit  diversos locals  en el  barri per a 
compartir fins i tot les instal·lacions del col·legi.

- Insisteix en la problemàtica dels indigents en la Plaça Antiga Corona d'Aragó.

- Indica que des de l'AMPA del Col·legi La nostra Senyora de la Consolació li han preguntat 
el per què la rasa per a les obres de la Avd. De Lidón que s'està executant al costat del  
col·legi,  s'ha  realitzat  just  el  mateix  dia  de  l'inici  del  curs.  Ha  sigut  una  gran  molèstia, 
impedint fins i tot l'accés al centre dels alumnes.

I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Presidència s'alça la sessió. 

De tot  això,  s'expedeix  la  present  acta  sent  la  mateixa  signada  electrònicament  per  les 
persones que es relacionen al marge de la primera pàgina del document. 
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